
Vragen aan het college: 
  
Gisteren heb ik met directeur van obs Woold, Johan Wilterdink gesproken over samengaan met 
locatie Miste/Corle. Lang verhaal kort, er blijken meer verkeersproblemen te ontstaan met onveilige 
situaties. Johan gaf aan dat hij prima de ouders kan aanspreken, maar het zou hem helpen als het 
stuk weg vóór de school een 30km.-zone zou worden. En hij kwam al met een praktisch voorstel: 
kunnen we niet het bord dat de woonkern van Woold aangeeft een stukje verplaatsen, zodat ook bij 
school de 30km-zone geldt. Dit zou ook een tijdelijkheid kunnen hebben, totdat helder is wat er in 
het IHP met de locatie Buurtschapscholen gedaan gaat worden. Van Johan begreep ik namelijk dat 
het knelpunt al was aangekaart, maar er tot op dit moment nog niet is veranderd. Het gaat wel om 
de veiligheid van kinderen en in onze optiek is snelheid geboden.  
 
Onze vragen zijn: 
- Kunt u aangeven waarom er nog niets is gedaan aan het bevorderen de veiligheidssituatie, 30km.-
zone voor de school, of een andere passende maatregel? 
- Indien de 30km-zone in uw optiek ook een passende maatregel zou zijn, kunt u dan aangeven op 
welke termijn u dit kunt realiseren? U bent het, nemen wij aan, met ons eens dat snelheid geboden 
is, desnoods met een tijdelijke maatregel.  
  
Dank u wel. 
  
Groet, Janet 
 


